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قرارداد محرمانه ای نداریم
خداوند به جریان هایی که چهره های شاخصشان تایید صلاحیت نشدند، کمک کند

محمدباقر نوبخت در نشست خبری امروز خود با اصحاب رسانه استقبال دولت از 
افزایش تعداد تایید صلاحیت شده ها را اعلام کرد. سخنگوی دولت در سخنان 
خود تصریح کرد که همه جریانات سیاســی مصمم هستند در انتخابات حضور 
داشــته باشــند، حتی با وجود اینکه یاران اصلی خودشــان همراشــان نیستند. 
نوبخت همچنین در این نشست به ادعاهای درخصوص میزان رشد اقتصادی و 
قرارداهای محرمانه پاسخ گفت. وی تصریح کرد که رشد اقتصادی مثبت است و 

دولت چیزی تحت عنوان قرارداد محرمانه ندارد.

دولتازافزایشتاییدصلاحیتهااستقبالمیکند
نوبخت در این نشست درباره موضع دولت در مسأله بررسی صلاحیت ها، اظهار 
کرد: هر چقدر به جمع تأیید صلاحیت شــده های قبلی اضافه شــود دولت از آن 
استقبال می کند. وی در عین حال تاکید کرد که شاید حتی کفایت می کرد که تعداد 
بیشتری تأیید صلاحیت می شدند، اما به هر حال همه جریانات سیاسی مصمم 

هستند حتی با غیر از یاران اصلی خودشان در انتخابات حضور داشته باشند.
نوبخت با ابراز امیدواری از اینکه با همین شــرایط هم آنچه که خیر مردم است 
و آنچه مطلوب نظام به حســاب می آید در انتخابات ایجاد شــود، تصریح کرد: 
اگر این انتخابات مثل راهپیمایی 22بهمن گســترده باشــد برای خارج خیلی 
پیام خواهد داشــت.  وی با اشــاره به اینکه برخی از جریان ها معتقدند که همه 
چهره های شاخص شان نتوانسته اند از شورای نگهبان تأیید صلاحیت بگیرند، 
تاکیــد کرد که ولی این جریان ها بدون آنها هم در انتخابات شــرکت می کنند و 
ان شاءالله خدا کمک شان کند و در واقع خداوند به همه کسانی که می خواهند 
بــه ملت خدمت کنند کمک کنــد. نوبخت با یادآوری اینکــه این عرصه رقابت 
بین جریان های مختلف سیاســی ماســت، گفت: عــده ای می گویند با همه 
بازیگران اصلی شــان زور ندارند و طرف مقابل هم می گوید که آنها شایســتگی 
ورود نداشــته اند اما هر دو طرف با تمام توان می خواهند بــا هم رقابت کنند که 
این رقابت مبارکی است. وی ابراز امیدواری کرد که آن سلیقه ای که می تواند با 
هزینه کمتری برای اهداف مردم کار کند به موفقیت برســد. سخنگوی دولت 
در واکنش به این ســوال که آیا دولت به دنبال حضور وکیل الدوله ها در مجلس 
است، تصریح کرد: پاسخ من در 7 اسفند مشخص می شود. این مردم هستند 
که بین اختلاف میــان دیدگاه های مختلف تصمیم می گیرند و بعد از انتخابات 

مشخص می شود کدام دیدگاه ها از زبان مردم حرف می زنند. 
وی در پاســخ به این ســوال که آیا رئیس جمهور شــخصاً برای پیگیری بررســی 
صلاحیت ها رایزنی کرده است یا خیر، بیان کرد: آقای رئیس جمهور اقداماتی را 
که در چارچوب قانون برایش مقدر بوده انجام داده است. وزیر کشور و معاون اول 
رئیس جمهور از طرف آقای رئیس جمهور مأمور پیگیری شدند تا ابهامات شورای 
نگهبان رفع شود و بتوانند به رقابتی شدن هرچه بیشتر انتخابات کمک کنند. رئیس 
جمهور ابزارها و اشخاص مختلفی دارد که از همه آنها استفاده می کند. کسی هم 

توقع ندارد که خود رئیس جمهور شخصاً وارد ماجرا شود.
سخنگوی دولت در توضیح ابراز امیدواری اش نسبت به شنیدن اخبار خوب درباره 
بررسی صلاحیت ها، گفت:بر اساس تلاش هایی که صورت می گرفت و اعتماد به 
تقوای اعضای محترم شورای نگهبان این امید را داشتیم. البته هنوز وقت نکرده ام 

40 نفر جدیدی را که تأیید صلاحیت شده اند بررسی کنم . امیدورام که در ذوق ما 
نخورده باشد. البته ادعا نمی کنم هر کس الان تأیید شده به خاطر پیگیری های 

خاص دولت بوده اما به هر حال پیگیری هایی صورت گرفته است.
وی با بیان اینکه گزارشــی درباره احتمال تغییر فرمانداران و استانداران دریافت 
نشده است، اضافه کرد: من چنین آمار و گزارشی را دریافت نکردم و البته چنین 
گزارش هایی به دست وزیر کشور می رسد. به هر حال وزیر کشور و ستاد انتخابات 
مصمم هستند برای سلامت انتخابات و مقید کردن مجریاندر چارچوب قانون با 

دقت عمل کنند.

رشداقتصادیمثبتاستواعلامخواهدشد
سخنگوی دولت در بخش دیگری از این نشست درخصوص رونق اقتصادی در 
کشور ابراز امیدواری کرد که پایان امسال بیش از پارسال بابت طرح های عمرانی 
پرداختی داشته باشیم و رشد مثبت بورس، کاهش نرخ ارز در بازار و کاهش سود 
بانکی منجر به تحرک بخشی اقتصاد شود. وی تاکید کرد که رشد اقتصادی فعلًا 
مثبت است و رئیس مرکز آمار در روزهای آینده آن را با عدد و رقم تشریح می کند. 
برای سال آینده هم بین 5 تا 6 درصد برای افزایش رشد اقتصادی آماده هستیم.
نوبخت درباره بررسی بودجه 95 در مجلس و احتمال ارائه بودجه چند دوازدهم، 
اظهار کرد: مجلس محترم حتی با اینکه دو یا سه هفته برای حضور نماینده ها در 
حوزه های انتخابیه تعطیل باشد باز بر اساس همین آیین نامه موجود این امکان 
را دارد با فشردگی طوری برنامه ریزی کند که تا پایان اسفند بودجه 95 به تصویب 

برسد. به مصلحت نیســت بودجه چند ماه در سال 95 معطل باشد 
و فعالان اقتصادی ندانند دولــت چه بودجه ای در نظر گرفته 

است.
وی ادامــه داد: از رئیس و برخی اعضای هیأت رئیســه 
کمیسیون تلفیق بودجه تشکر می کنم که طی جلساتی 
که با ســازمان برنامه و بودجه داشتند توافق شد برنامه 
زمان بندی تدوین کنند تا وقتی نماینده ها بازگشتند در 
کمیسیون بررسی شروع شــود. نوبخت ابراز امیدواری 

کرد که با هماهنگی و موافقت هیأت رئیسه و با توجه به 
همکاری های شایسته ای که با مرکز داشته ایم بودجه تا 

پایان ســال به تصویب برسد. چون اگر از ابتدای 95 لایحه 
بودجه 95 تصویب نشده باشد قطعاً افزایش حقوقی 

که گفته ایم عملیاتی نخواهد شد. 
حتی اگر تا هفته ســوم 

فروردیــن بودجه به 
ما برسد می توانیم 

تا  آماده شــویم 
احکام  همــه 
را  جــه  د بو
در ســال 95 

اجرایی کنیم.

نوبخت با اشاره به اینکه پیش بینی از تورم در سال 95 در حد 11درصد است، گفت: 
برهمین اساس برای کارکنان دولت 12 درصد افزایش حقوق در نظر گرفته شد. 
وی یادآور شد چون دیدگاه این است که آنهایی که حقوق شان کمتر است افزایش 
حقوق بیشتری داشته باشند برای بازنشستگانی که زیر یک و نیم میلیون تومان 

حقوق می گیرند، بیش از 12 درصد افزایش قائل شدیم.

هیچقراردادمحرمانهاینداریم
سخنگوی دولت در واکنش به محرمانه بودن برخی قراردادها، تصریح کرد: ما هیچ 
چیز محرمانه ای نداریم. البته برخی اسناد طبقه بندی شده و بعضی هنوز تکمیل 
نشــده اند، اما به هر حال ما خیلی شــفاف عمل می کنیم و چیز پوشیده و پنهانی 
نداریم. وی تاکید کرد که مجلس هم به همه اسناد و مدارک موجود دسترسی دارد 
و حتی همکاران ما که در جلسات شــرکت می کنند پس از پایان جلسه به راحتی 
اطلاع رسانی می کنند. به گفته نوبخت رفتار دولت عقلانی و منطبق با نظریات 

علمی است و هیچ چیز پوشیده و نگران کننده ای برای ارائه ندارد.
نوبخت همچنین با اشــاره به رفع تحریم ســوئیفت،  یادآور شد: درباره سوئیفت 
مراحل اداری انجام شده و در مجمع عمومی بانک مرکزی که رئیس جمهور نیز 
حضور داشت گزارش رئیس کل بانک مرکزی مبنی بر این بود که فعالیت هایشان 
در سوئیفت در حال انجام شدن است. وی با بیان اینکه دولت خواهان افزایش 
غیرمنطقی ارز در بازار آزاد نیســت، تأکید کرد: سیاست دولت تضعیف پول ملی 
نیست و همه تلاشمان را می کنیم که به یک نرخ واقعی، منطقی و نه دستوری 
برای نرخ واحد ارز دست یابیم. ســخنگوی دولت درباره احتمال توافق 
بــرای صدور مســترکارت، بیان کرد: در شــرایط پســاتحریم که 
روابط اقتصادی ما در حال گسترش اســت حتماً باید از همه 
سازوکارهایی که همه کشــورها استفاده می کنند برخوردار 
شویم. امروز دیگر پول فیزیکی معنی ندارد. بنابراین ایران 
هم باید در این راستا فعالیت کند تا بتواند از این تسهیلات 
استفاده کنیم. نوبخت همچنین در واکنش به صحبت های 
اخیر وزیر امور خارجه عربســتان و احتمال وساطت برخی 
کشورها میان ایران و عربستان، تأکید کرد: الان بحثی برای 
مذاکره ما با عربســتان وجود ندارد. البته موضوعات مختلفی 
برای بحث اســت و ما یک سلسله مباحث انتقادی داریم که اگر 
بحثی مطرح شود عربستان باید پاسخگو باشد. مواضع 
ما شــفاف اســت و این عربستان 
اســت که باید مواضع خود 
را اصلاح کنــد و منطقی 
عمل کند. برخی سران 
کشــورها هم معمولًا 
در دیدارهــای خــود 
برای وساطت اعلام 

آمادگی می کنند.

مردم با انگیزه انتخاب مستقل، انقلاب کردند
دبیر کل حزب کارگزاران ســازندگی ایران با تاکید بر اینکه انتخاب یکی از نوامیس اصلی انقلاب است، گفت: مردم با این انگیزه انقلاب کردند که در انتخاب مستقل باشند.  غلامحسین کرباسچی امروز 

27 بهمن ماه در جلســه ای با عنوان "انقلاب از آرمان  تا واقعیت" که در دانشــکده علوم اداری و اقتصاد دانشگاه فردوسی برگزار شد، با اشاره به اینکه امسال سی و هفتمین سال پیروزی انقلاب اسلامی 
است، اظهار کرد: اکنون انقلاب در آستانه چهل سالگی قرار دارد. چهل سالگی برای انسان های معمولی بلوغ کامل به همراه می آورد. اما برای یک حرکت اجتماعی ممکن است تنها یک نماد باشد، با 

توجه به اینکه امروز نیروهای درون انقلاب حداقل به چهل سالگی و آن بلوغ رسیده اند می توان انتظار داشت که انقلاب نیز به دوران بلوغ و رفع نواقص پا بگذارد.
کرباسچی با اشاره به اینکه یکی از انگیزه های اساسی انقلاب مقوله انتخاب بود، عنوان کرد: مردم با این انگیزه انقلاب کردند که در انتخاب مستقل باشند و یک سلطنت دائمی بر 
مردم سلطه نداشته باشد. یکی از نوامیس اصلی انقلاب انتخابات است. بزرگ ترین و مهم ترین قانون دموکراسی انتخاب است. همه مصدق را به خاطر تلاش هایش در زمینه ملی 

شدن صنعت نفت می شناسند اما بخش گسترده ای از تلاش های وی در راستای اصلاح قانون انتخاب بود.

من شرمنده ام، شما چطور؟
احمد توکلی نماینده مردم تهران در مجلس 
در واکنش به اظهارات روز گذشــته اسحاق 
جهانگیــری معاون اول رئیــس جمهور در 
نامه ای خطاب به وی نوشت : بنده به سهم 
خودم از اینکه برخی از دوستانم به آن وظیفه 
عمل نکردند شرمنده هستم. بالاخره حاصل 

کار مــا نمایندگان مجالس اخیر و دولت قبــل و دولت فعلی که دولت ما هم 
هست، این شــده که ما اکنون 11میلیون حاشیه نشین داریم! فقر ناشی از 
رکود آغاز شده در گذشته و تشدید شده در دولت تدبیر و امید کارتن خوابی را 
به زنان تعمیم داده و دو بســته سیاستی ضدرکود شما نیز دردی را دوا نکرده 
است. من با برخی از دوستانم چه در دولت پیشین و چه در دولت فعلی همواره 
دلســوزانه انتقاد همراه با راه حل داشــته ایم، با وجود ایــن، از این وضعیت 

شرمنده هستیم. شما را نمی دانم!

۱۴ درصد مردم گرسنه هستند
مجتبی رحماندوســت کاندیدای انتخابات 
مجلس دهم، با اشاره به مشکلات اجتماعی 
و اقتصادی کشــور اظهار داشت: آنچه ما 
شــاهد هســتیم با عدالت اجتماعی فاصله 
زیادی دارد. بر اساس گزارش رسمی وزارت 
اطلاعات 14 درصد جمعیت کشــور دچار 

گرسنگی هستند. وی اضافه کرد: اعتقاد دارم اگر امکانات کشور به صورت 
نابرابر در اختیار مردم قرار گیرد، ظلم اســت. رحماندوســت بــا بیان اینکه 
بیشتر درآمدهای دولت برای پرداخت حقوق، دستمزد و اضافه کار پرداخت 
می شــود، خاطرنشــان کرد: حدود 40 درصد از مردم جامعــه حقوق بگیر 
هستند، اما در عین حال میان حداقل و حداکثر حقوق افراد فاصله زیادی 
وجــود دارد اما همان فردی هم که حداقل حقــوق را می گیرد از درآمد نفت 

بهره برده است.

انتخابات برآیند اراده ملت است
رئیس شــورای مرکزی حزب ندای ایرانیان 
گفت: مردم با حضور حداکثری در انتخابات 
ثابت می کننــد که نتیجــه انتخابات برآیند 
رای و اراده مردم است.ســیدمحمدصادق 
خرازی با دعوت مــردم به حضورحداکثری 
در انتخابات افزود: این دوره از انتخابات از 

حساسیت بالایی برخوردار است و همه باید تلاش کنند تا حضور حداکثری 
مردم در این انتخابات محقق شود. خرازی، برگزاری انتخاباتی باشکوه را از 
مهمترین مولفه های تقویت امنیت ملی دانست و گفت:قهربا انتخابات در 
هر شرایطی اشتباه است بلکه باید با احساس مسوولیت نسبت به نسل های 
گاهانه ریشــه های دینداری مردم را زنده کرد.خرازی  آینده با یک انتخاب آ
بیان کرد:باید مجلسی شکل گیرد که ایمان مردم را تقویت کند نه اینکه وزیر 

امور خارجه کشور را تهدید کند.

برخورد جدی با گروه های 
خودسر انتخاباتی 

فرمانده نیروی انتظامی با اشــاره بــه فعالیت برخی 
گروه های خودســر در فضاهــای انتخاباتی گفت: 
ما با هــر گروه، جریان و دســته ای که خلاف قانون 
عمل کند برخــورد می کنیم، هر حرکتــی که مغایر 
قانون باشــد کنترل شــده و اقدامات پیشگیرانه نیز 

انجام می شود.
سردار حسین اشتری ظهر امروز در جمع خبرنگاران 
با اشاره به آمادگی نیروی انتظامی برای بهتر برگزار 
شــدن انتخابات اظهار کــرد: نیــروی انتظامی از 
ماه های گذشــته خــود را برای برگــزاری انتخابات 
مجلس شــورای اســلامی و خبرگان رهبری آماده 
کرده اســت که با تمام ظرفیت و تــوان به انتخابات 
 ورود پیــدا کنــد تــا امنیــت و آرامــش انتخابــات 

تأمین شود.
وی ادامــه داد: بــا هماهنگی هایی کــه از روزهای 
گذشــته بین فرماندهان اســتانی پلیس در سراسر 
کشــور، پلیس های تخصصی، فرمانــده مرزبانی و 
سپاه پاســداران به وجود آمده، ان شــاءالله مشکل 
خاصی را در بحث نظم و امنیت انتخابات نداشــته 

باشیم.
فرمانده نیروی انتظامــی با بیان اینکه آموزش های 
لازم بــه ماموران داده شــده و تجهیــزات مورد نیاز 
نیز آمــاده شــده اســت،افزود: امیدواریم شــاهد 
برگــزاری انتخاباتــی پرشــور و بــا امینــت کامــل 
باشــیم و در ایــن زمینــه نیــز 250 هــزار نیــرو در 
 حــوزه نظم و امنیت آمــده تأمین امنیــت انتخابات 

هستند.
سردار اشــتری با اشــاره به اقدامات نوروزی نیروی 
انتظامــی گفــت: مــا بعــد از برگــزاری انتخابات، 
قــرارگاه نــوروزی را راه اندازی می کنیــم و خدماتی 
کــه بایــد بــه مســافران نــوروزی داده شــود را 
مشــخص می کنیم تــا امنیــت شــهرها و مرزها و 
 خدمات رســانی در جاده هــا بهتر از گذشــته انجام 

شود.
وی همچنیــن بــا اشــاره بــه موضــوع ســرقت از 
طلافروشی ها در شهر مشهد گفت: نیروی انتظامی 
هم اقدامات پیشــگیرانه و هم اقدامــات مقابله ای 
انجام داده است و بعضی از این اقدامات پیشگیرانه 

سبب شده سرقت ها رخ ندهند.
فرمانده نیروی انتظامی با تأکید بر اینکه اکثر سارقان 
دســتگیر و تحویــل مراجــع قضایی شــدند، اظهار 
کرد: سرقتی که شب گذشته از یک طلافروشی در 
مشهد انجام شد در حال پیگیری است و ان شاءالله 
همــکاران مــا در روزهــای آینــده نتیجــه را اعلام 

می کنند.
ســردار اشتری در پاسخ به ســئوالی درباره وضعیت 
امنیتی مرزهای شــرقی کشــور بیان کرد: وضعیت 
امنیتــی در حــال حاضــر در مرزهــای مــا بســیار 
خوب اســت البتــه ما در مرزهای اســتان مشــکل 
خاصــی را نداریــم و مجموعــا در مرزهای شــرق 
کشــور با تمهیداتــی که اندیشــیده شــده، امنیت 
کامــلا تأمیــن شــده اســت و تحرکاتــی هــم کــه 
گروهای اشــرار یــا ضد انقــلاب داشــتند، قبل از 
 رســیدن به مرز خنثــی و برخوردهــای لازم صورت 

گرفته است.
ســردار اشتری با اشــاره به فعالیت برخی گروه های 
خودســر در فضاهــای انتخاباتــی گفت: مــا با هر 
گروهی و جریان و دســته ای که خلاف قانون عمل 
کند برخورد خواهیم کرد، هر حرکتی که مغایر قانون 
باشد کنترل شــده و اقدامات پیشــگیرانه نیز انجام 

می شود.  

رویداد24نوشت:انکار،تهدیدوالتماسحدادعادلبرایحمایتازلیستتهران
ائتلاف اصولگرایان در آستانه شکست قرار گرفته است. طی چند روزی که این لیست منتشر شده، اصولگرایان چند لیست دیگر به انتشار 

رسانده اند و همچنان درصدد آن هستند که حتی لیست دیگری با عنوان اصولگرایان تهیه کنند.

انتخابنوشــت:رازهیاهویجدیداکبرگنجیوعباسعبدیچیست؟
درحالیکه هاشــمی چه در دوران مبارزه علیه شــاه، چه در کوران تحولات دهه نخست انقلاب و سال های پس از آن همواره خط و 

مشی ثابت و مشــخصی داشته اســت، در مقابل امثال اکبر گنجی و عباس عبدی هر روز برای خوشامد یک گروه و جبهه خاص 
تغیر موضع می دهند.

فرارونوشت:پسِپشت"لیستاصلاحطلبان"
وجود افرادی مانند مطهری و جلالی در لیست اصلاح طلبان نشان می دهد خط اعتدال و میانه روی رهبری اصلاح طلبان را به دست می 

گیرد.

پارسنیوزنوشت:چراجناحهایسیاسی،مدامرنگعوضمیکنند؟
آقای حسن روحانی رییس جمهور که روزگاری از اعضای شاخص جناح راست و جامعه روحانیت به شمار می آمد، در انتخابات ریاست 

جمهوری سال 92، کاندیدای اصلاح طلبان شد و هم اکنون نیز از سوی آنها پشتیبانی می شود.

عکس روزسایت نگار

نگاه جالب محمد 
سردار علی جعفری 
در انبوه جمعیت به 
دوربین در حاشیه 
سومین نمایشگاه رسانه 
های دیجیتال انقلاب 
اسلامی!

خبرنامه


